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ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia  
KOMISIE PRI MONITOROVACOM VÝBORE PRE PROGRAM SLOVENSKO 2021 – 2027  

PRE CIEĽ 1 (KONKURENCIESCHOPNEJŠIA A INTELIGENTNEJŠIA EURÓPA)  
POLITIKY SÚDRŽNOSTI EÚ 

 

Dátum a čas konania 19. júl 2024 o 10:00 hod. 

Miesto konania Účelové zariadenie Hotel Bôrik, Bratislava 

Predsedajúci Ladislav Šimko 

Príloha č. 1  Program zasadnutia 

Príloha č. 2 Zoznam účastníkov zasadnutia 

Príloha č. 3 Prezentácia  

Príloha č. 4 Uznesenie č. 6/2024, 7/2024, 8/2024 

 
 

1. Úvod, schvaľovanie programu zasadnutia a voľba overovateľa. 

 
Úvodný príhovor: 
 
Predseda Komisie L. Šimko otvoril v poradí 9. zasadnutie Komisie pre cieľ politiky 1 (ďalej len „Komisia“)  a privítal 
prítomných členov, stálych pozorovateľov a hostí. Zároveň privítal aj zástupcov Európskej komisie, ktorí sa 
zasadnutia zúčastnili prostredníctvom online prenosu. V úvode predseda Komisie informoval účastníkov 
o programe predmetného zasadnutia a jeho zmenách oproti pôvodnému programu (pozn.: zasielaný 3.7.2024). 
Súčasťou zasadnutia bolo prerokovanie návrhu aktualizácie hodnotiacich a výberových kritérií v gescií MIRRI SR, 
prerokovanie 2 návrhov zámerov národných projektov v oblasti digitalizácie, ako aj informácia o aktuálnom stave 
implementácie politického cieľa 1 v rámci Programu Slovensko.  
Zmeny programu sa týkali: 
1/ Stiahnutia zámeru národného projektu „Elektronický národný register informácií dopravy“, a to po vzájomnej 
dohode medzi Riadiacim orgánom MIRRI SR a žiadateľom MD SR. Prerokovanie a schvaľovanie dotknutého 
materiálu je plánované na najbližšom fyzickom zasadnutí Komisie.  
2/ V prípade návrhu zámeru NP „Vybudovanie informačného systému Centralizovaný systém súdneho riadenia“ 
(žiadateľ MS SR), boli členovia Komisie informovaní o skutočnosti, že na 9. zasadnutí Komisie prebehne 
prerokovanie predloženého materiálu a odsúhlasenie schvaľovania procedúrou per rollam, ktoré bude spustené 
v priebehu mesiaca august 2024. Zmena nastala z dôvodu potreby dodatočných konzultácií pri zapracovaní 
doručených pripomienok. 
3/ V bode „Rôzne“ bola pridaná informácia pre členov Komisie k metodike zjednodušeného vykazovania výdavkov 
podľa čl. 94 nariadenia Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) 2021/1060 – jednotkový náklad pre výskumno-
vývojové projekty/výskumno-vývojovú časť projektu v rámci Programu Slovensko.  
 
Predseda Komisie následne požiadal o úvodné slovo zástupcu EK p. L. Jegu (DG REGIO). L. Jega na úvod 
spomenul znovuzvolenie predsedníčky EK p. von der Leyen na druhé funkčné obdobie. Zároveň boli na pôde 
Európskeho parlamentu odprezentované priority a smerovanie politiky EK, zahŕňajúce aj agendu cieľa politiky 1, 
ako napr. kladenie veľkého dôrazu na oblasť podnikania 
 (a to najmä na MSP), na integráciu výsledkov výskumu a inovácií do hospodárstva, zvýšenie produktivity členských 
štátov pomocou šírenia digitálnych technológií a riešenie nedostatku zručností a pracovných síl. Tieto priority sú 
pokryté v Programe Slovensko, avšak EK v poslednej dobe zachytila niekoľko signálov, ktoré indikujú odklon od 
cieľov. Jedná sa napríklad o aktuálny zámer podporiť veľké podniky a znížiť alokáciu na podporu MSP 
prostredníctvom doteraz úspešných finančných nástrojov. Zmena cieľov a  transfer prislúchajúcej alokácie 
uprostred implementácie, predstavuje pre zástupcov EK pomerne riskantný krok, ktorého vykonanie neodporúčajú. 
Vzhľadom na skutočnosť, implementácia cieľa politiky 1 je aktuálne v omeškaní, takáto zmena toto omeškanie 
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môže len prehĺbiť. L. Jega preto zdôraznil, že je potrebné akcelerovať implementáciu CP1, a to nielen na úrovni 
prípravy a schvaľovania hodnotiacich a výberových kritérií pre výber projektov alebo zámerov národných projektov, 
ale aj v prípade vyhlasovania výziev, kontrahovania a čerpania. 
 
Predseda Komisie poďakoval za úvodné slová zástupcu EK a doplnil, že na predchádzajúcom zasadnutí Komisie 
(20.5.2024) bol konštatovaný neuspokojivý stav výkonu politického cieľa 1, zapríčinený výrazným omeškaním vo 
vyhlasovaní výziev. Vzhľadom na meškania implementácie CP1, ako aj celého Programu Slovensko, vláda SR 
sprísnila dohľad nad vyhlasovaním výziev a vo vzťahu ku všetkým záväzkom vyhlasovania výziev, ktoré neboli 
splnené v prvom polroku 2024, bolo prijaté ultimatívne rozhodnutie, aby tieto výzvy boli vyhlásené tak, aby mohlo 
ich kontrahovanie začať do konca roka 2024. MIRRI SR ako Riadiaci orgán zároveň úzko komunikuje s jednotlivými 
sprostredkovateľskými orgánmi a poskytovateľmi. Predseda Komisie dodal, že v prípade opatrení pre podporu 
podnikateľského sektora, prebehlo stretnutie medzi pani riaditeľkou Emmou Toledano Laredo (DG REGIO) 
a štátnym tajomníkom MH SR. Predmetom stretnutia bolo aj prejedanie plánu na výmenu pozícií a potrebných 
dokumentov tak, aby do septembra 2024 bol tento proces nastavený a implementácia vrátane kontrahovania 
maximalizovaná. 
 
Informácia o uznášaniaschopnosti Komisie: 
 
Tajomníčka Komisie B. Beňová (MIRRI SR) v krátkosti informovala účastníkov o organizačno-technických 
náležitostiach. Pozvánka spolu so všetkými dokumentami bola zaslaná 03.07.2024. V rámci pripomienkového 
konania bolo k 3 vecným bodom programu doručených 57 pripomienok zo strany členov a stálych pozorovateľov 
Komisie. Vyhodnotenie pripomienok a finálne znenie dokumentov bolo členom Komisie zaslané 17.7.2024. 
Tajomníčka následne pristúpila ku kontrole uznášaniaschopnosti, a po elektronickej prezentácii členov Komisie, 
konštatovala uznášaniaschopnosť Komisie: na zasadnutí bolo prítomných 29 z 38 členov s hlasovacím právom 
(pozn.: kvórum potrebné pre uznášaniaschopnosť Komisie je 26 členov). Prítomných zároveň informovala 
o spôsobe elektronického hlasovania počas zasadnutia a povinnosti podpísať čestné vyhlásenia o ochrane 
osobných údajov a o vylúčení konfliktu záujmov. 
 
Schvaľovanie programu zasadnutia: 
 
Predseda Komisie opätovne informoval členov Komisie o programe zasadnutia. K návrhu programu neboli 
vznesené žiadne námietky ani doplnenia, preto predseda pristúpil k hlasovaniu o programe zasadnutia tak, ako bol 
členom a stálym pozorovateľom Komisie zaslaný dňa 17.07.2024.  
 
Výsledok hlasovania: Program zasadnutia Komisie schválený.  
 
 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  29 členov komisie 

za hlasovalo: 29 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov komisie 

nehlasovalo: 0 členov komisie 

 
Schvaľovanie overovateľa zápisnice 
 
Navrhovaná overovateľka zápisnice p. Lenka Melicherčíková (MH SR) súhlasila s pozíciou overovateľa zápisnice. 
Predseda Komisie preto pristúpil k hlasovaniu o schválení overovateľky zápisnice z 9. zasadnutia Komisie pre CP1. 
 
Výsledok hlasovania: Komisia schválila návrh na overovateľku zápisnice p. Lenku Melicherčíkovovú (MH SR). 
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Na hlasovaní sa zúčastnilo:  29 členov komisie 

za hlasovalo: 28 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 1 členov komisie 

nehlasovalo: 0 člen komisie 

 

 
 

2. Prerokovanie návrhu hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci Programu 

Slovensko 2021 – 2027 pre špecifický cieľ: RSO1.2 Využívanie prínosov digitalizácie pre občanov, 

podniky, výskumné organizácie a orgány verejnej správy pre opatrenie 1.2.1 Podpora v oblasti 

informatizácie a digitálnej transformácie (dopytovo-orientované projekty), verzia 4  (predkladateľ MIRRI 

SR) 

 
Priebeh zasadnutia: 

Predseda Komisie predstavil 2. bod programu a požiadal p. Miriam Kováčikovú (MIRRI SR) o prezentáciu návrhu 

hodnotiacich a výberových kritérií. M. Kováčiková, generálna riaditeľka sekcie implementácie projektov 

informatizácie MIRRI SR, informovala o návrhu „Hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP 

v rámci Programu Slovensko 2021 - 2027 pre špecifický cieľ: RSO1.2 Využívanie prínosov digitalizácie pre 

občanov, podniky, výskumné organizácie a orgány verejnej správy, Opatrenie 1.2.1 Podpora v oblasti 

informatizácie a digitálnej transformácie (dopytovo-orientované projekty), verzia 4. 

Informovala, že v rámci aktualizácie hodnotiacich kritérií bolo doplnené hodnotiace kritérium pre plánovanú výzvu 

Lepšie e-gov služby, ktorej cieľom je podporiť, zrýchliť a skvalitniť digitalizáciu orgánov verejnej moci podporením 

tvorby a zavádzania inovatívnych riešení, optimalizáciou súčasných riešení, ktoré radikálne znížia námahu 

občanov a podnikateľov na uplatnenie si práv alebo splnenie si povinností pri kontakte so štátom. 

Doplnila informáciu k priebehu pripomienkovania hodnotiacich kritérií. Členovia Komisie mali možnosť predmetné 

hodnotiace kritériá pripomienkovať v termíne od 03. do 12. júla 2024. Hodnotiace kritériá boli taktiež 

pripomienkované zo strany zástupcov Európskej komisie, ktorá k hodnotiacim kritériám nevzniesla pripomienky.  

Pripomienky boli doručené z Ministerstva financií SR, Slovensko.Digital a Partnerstvá pre prosperitu. Čiastočne 

bola akceptovaná pripomienka týkajúca sa všeobecného nastavenia jedného z hodnotiacich kritérií, pričom v rámci 

vyhodnotenia pripomienok bola členom Komisie zaslaná metodická príručka, ktorá však nie je súčasťou 

schvaľovaných dokumentov. Táto príručka slúži ako pomôcka pre odborného hodnotiteľa, pričom v rámci výzvy 

bude nastavená zodpovedajúca podmienka týkajúca sa užívateľského prieskumu zo strany žiadateľov. 

Následne uviedla, že aktuálne je vyhlásená výzva Personalizácia služieb verejnej správy a podpora 
omnikanálového modelu komunikácie, pričom bola v rámci pripomienkového konania vznesená pripomienka od 
Slovensko.Digital k danej výzve, že sa jedná o duplicitnú výzvu s výzvou Lepšie e-gov služby. Informovala, že sa 
nejedná o duplicitnú výzvu a z tohto dôvodu sú predmetom schvaľovania uvedené hodnotiace kritériá.  

Vzhľadom na skutočnosť, že MIRRI SR je aj vykonávateľom komponentu 17 v rámci Plánu obnovy a odolnosti 
SR, MIRRI SR striktne dbá na to, aby boli korektne a zrozumiteľne nastavené synergie a deliace línie medzi 
investíciami v Pláne obnovy a odolnosti SR a v rámci Programu Slovensko.  

Vyhlásená výzva Personalizácia služieb verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie je 
previazaná na 16 prioritných životných situácií a je limitovaná na vyššie územné celky, krajské mestá a komory 
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vykonávajúce prenesený výkon moci. Nová plánovaná výzva na Lepšie e-gov služby v 4. kvartáli 2024, bude 
zameraná na zlepšenie frontendu a prístupnosti eGov služieb pre občanov a nebude limitovaná iba na 16 
prioritných životných situácií. Táto téma je riešená v rámci Plánu obnovy a odolnosti SR a výzva bude mať iný 
okruh prijímateľov. Prezentácia k predkladanému materiálu sa nachádza v prílohe č. 3. 

Predseda Komisie poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) uviedol, že nebolo zrealizované prerokovanie predmetného návrhu hodnotiacich 

kritérií na pracovnej skupine, čo považuje za nesprávne. Dodal, že hodnotiace kritériá sú popísané príliš všeobecne 

na to, aby bolo možné lepšie zacieliť, ktoré elektronické služby a akým spôsobom budú hodnotené. Požiadal, aby 

výzva bola pred vyhlásením odkomunikovaná na pracovnej skupine a navrhol neschváliť predložený návrh 

hodnotiacich kritérií pred ukončením odbornej prípravy výzvy.  

M. Ištván (Partnerstvo pre prosperitu) skonštatoval, že je určite potrebné schváliť predložené hodnotiace kritéria 

a taktiež je potrebné, aby výzva bola prerokovaná na pracovnej skupine. V súvislosti s vyhlásenou výzvou 

Personalizácia služieb verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie doplnil, že omnikanálový 

systém bol zmenený a nebol prerokovaný na pracovnej skupine. Následne spomenul situáciu, kedy sa 

prezentovala výzva v rámci Plánu obnovy a odolnosti SR a nakoniec výzva nebola zverejnená. 

E. Kusyová (Únia miest Slovenska) uviedla, že odborné organizácie samospráv by sa chceli intenzívnejšie 

zapojiť do vytvárania hodnotiacich kritérií, čo nebolo možné. Navrhla, aby sa hodnotiace kritériá prerokúvali v 

pracovnej skupine samospráv pred predložením na príslušnú komisiu a MV. 

M. Kováčiková (MIRRI SR) v reakcii uviedla, že všetci členovia a pozorovatelia Komisie boli oboznámení so 

zdôvodnením aktualizácie hodnotiacich kritérií, vrátane stručného popisu výzvy. Dodala, že sa postupovalo 

rovnakým spôsobom ako pri tvorbe predchádzajúcich hodnotiacich kritérií, tzn. že najskôr sa pripravia a schvaľujú 

hodnotiace kritériá a následne sa pripraví výzva. Výzva bude predložená na pracovnú skupinu na prerokovanie, na 

ktorej bude priestor definovať ďalšie obsahové podmienky poskytnutia pomoci a iné obsahové náležitosti výzvy.  

V prípade výzvy Personalizácia služieb verejnej správy a podpora omnikanálového modelu komunikácie došlo 

k zmene nastavenia. Členov Komisie preto ubezpečila, že v budúcnosti budú takéto zmeny komunikované. 

Navrhla, aby členovia Komisie odporúčili návrh hodnotiacich kritérií na schvaľovanie MV, nakoľko prístup v rámci 

hodnotiacich kritérií je objektívny a výzva bude následne prerokovaná na pracovnej skupine. Vyhlásenie výzvy 

Lepšie e-gov služby je plánované na 4. kvartál 2024. 

Predseda Komisie potvrdil, že pri tvorbe výzvy bude uplatnený participatívny prístup a výzva bude predložená na 

prerokovanie pracovnou skupinou. Nakoľko je záujem o pripravovanú výzvu Lepšie e-gov služby, je potrebné 

schválenie predloženej aktualizácie hodnotiacich a výberových kritérií na MV. Preto vyzval členov Komisie k 

hlasovaniu o návrhu „Hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v rámci Programu 

Slovensko 2021 - 2027 pre špecifický cieľ: RSO1.2 Využívanie prínosov digitalizácie pre občanov, podniky, 

výskumné organizácie a orgány verejnej správy (EFRR) pre opatrenie 1.2.1 Podpora v oblasti informatizácie a 

digitálnej transformácie (dopytovo-orientované projekty), verzia 4“. 

Výsledok hlasovania: Komisia Návrh hodnotiacich a výberových kritérií pre hodnotenie žiadostí o NFP v 
rámci Programu Slovensko 2021 – 2027 pre špecifický cieľ: RSO1.2 Využívanie prínosov digitalizácie pre 
občanov, podniky, výskumné organizácie a orgány verejnej správy pre opatrenie 1.2.1 Podpora v oblasti 
informatizácie a digitálnej transformácie (dopytovo-orientované projekty), verzia 4 odporučila na schválenie 
Monitorovaciemu výboru pre Program Slovensko 2021 - 2027. 

 
Na hlasovaní sa zúčastnilo:  29 členov komisie 

za hlasovalo: 26 členov komisie 
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proti hlasovalo: 1 člen komisie 

zdržalo sa hlasovania: 2 členovia komisie 

nehlasovalo 0 členov komisie 

 
 

3. Prerokovanie odsúhlasenie schvaľovania zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 2021 – 

2027 s názvom „Vybudovanie informačného systému Centralizovaný systém súdneho riadenia (IS 

CSSR)“ (MS SR) procedúrou per rollam 

 

Priebeh zasadnutia: 

Predseda Komisie uviedol 3. bod programu a odovzdal slovo S. Vachálkovej a R. Lukáčovi, sekcie informatiky 

a riadenia projektov MS SR.  

S. Vachálková informovala o národnom projekte „Vybudovanie informačného systému Centralizovaný 

systém súdneho riadenia“ (žiadateľ MS SR). Uviedla, že sa jedná o nosný systém súdnictva, ktorý je pilierom a 

je jediným dôležitým systémom používaným v súčasnosti a má byť nahradený IS CSSR. Predstavila hlavné ciele 

projektu. Tento systém má pomôcť a zefektívniť prácu na súde. Projekt má zaviesť moderné nástroje pre prípravu 

na pojednávania, tvorbu rozhodnutí, reportingu, výkazníctva a štatistiky (t.j. zjednodušenie procesného riadenia 

v súdnej agende). Cieľom je tiež centralizovať všetky súdy, ktoré v súčasnosti pracujú so svojimi databázami 

separátne, čo vedie k unikajúcim informáciám, ktoré by mohli viesť k zlepšeniu dostupnosti údajov a ich 

spracovania. 

Zdôraznila, že aktuálny informačný systém nezahŕňa súdy vyššej inštancie, ako sú Najvyšší súd SR a Najvyšší 

správny súd SR. Prepojením týchto súdov sa očakáva, že všetky typy súdov budú schopné lepšie spolupracovať 

a znížia sa prieťahy medzi súdnymi konaniami. Súčasný systém je pomerne starý, má 20 rokov, a preto je 

z technického hľadiska dôležité, aby nový systém bol ľahko rozvíjateľný a spĺňal súčasné legislatívne a technické 

požiadavky. 

Systém má riadiť efektivitu súdnictva a znížiť dĺžku trvania procesov a mieru vybavenosti jednotlivých prípadov. 

Projekt má tiež zlepšiť analytické a kontrolné mechanizmy v súdnictve, podporovať elektronickú komunikáciu a 

zlepšiť riadenie súdnych sústav. 

Automatizácia prípravy konania je jedným z hlavných cieľov, aby sa minimalizovalo množstvo papierovej 

dokumentácie, ktorá sa v súčasnosti presúva „medzi stolmi“. Automatizácia má zlepšiť kvalitu rozhodovania a 

umožniť súdnym pracovníkom zamerať sa na kvalitu údajov. 

R. Lukáč (MS SR) doplnil, že informačný systém bude budovaný ako modulárny systém, ktorý bude dlhodobo 

udržateľný, minimalizujúci náklady na prevádzku a umožní nezávislý rozvoj jednotlivých modulov. Systém bude 

umiestnený vo vládnom Cloude a bude obsahovať množstvo integrácií na interné aj externé systémy. 

S. Vachálková (MS SR) informovala o rozpočte projektu. Poukázala na to, že projekt bol pôvodne zaradený v 

rámci komponentu 15 Plánu obnovy a odolnosti SR. Po rokovania s NIKA, MS SR dospelo k záveru, že projekt 

v takom veľkom rozsahu nie je možné realizovať do stanoveného termínu cieľa, t.j. do konca roku 2025. Preto MS 

SR pristúpilo k rokovaniam s MIRRI SR, aby projekt po vylúčení z POO bolo možné realizovať prostredníctvom 

Programu Slovensko. Rozpočet projektu bol zvýšený o 500 000 eur v dôsledku nových vyhlášok, ktoré umožnili 

započítať paušálne výdavky. Rozpočet sa zvýšil, ale samotný rozsah projektu zostáva nezmenený. 
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R. Lukáč (MS SR)  doplnil, že zvýšenie výdavkov je spojené s potrebou vykonať internú analýzu súčasného stavu, 

ktorý je veľmi komplexný a obsahuje veľa rôznych súdnych registrov. Tým sa vytvoril priestor na dôkladnú prípravu 

budúceho projektu. 

S. Vachálková (MS SR) uzavrela prezentáciu tým, že projekt sa týka rovnakého projektu, ktorý bol definovaný v 

Pláne obnovy a odolnosti SR. Dodala, že vznesené pripomienky, ktoré boli zapracované, sú zverejnené v MetaIS. 

Po rokovaniach so Slovensko.Digital považujú vznesené požiadavky za vecné. Tie budú zapracované do 

projektovej dokumentácie a následne zámer národného projektu predložený na schválenie. Prezentácia k 

predkladanému materiálu sa nachádza v prílohe č. 3. 

Predseda Komisie poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu, pričom zdôraznil, že zlepšenie procesov v systéme 

súdneho riadenia je veľmi dôležité. 

Diskusia: 

K. Lešková (ZMOS) sa opýtala, či nový informačný systém bude obsahovať modul na sprístupnenie údajov z 
registra poručníkov detí, teda detí, ktoré nezastupujú ich biologickí rodičia. Uviedla, že táto informácia je potrebná 
pre viaceré životné situácie v rámci projektov v Pláne obnovy a odolnosti SR a bola zaznamenaná značná potreba 
prístupu k takémuto registru. 

R. Lukáč (MS SR) reagoval, že systém bude obsahovať modul na poskytovanie údajov. Počas etapy analýza a 
dizajn sa špecifikuje presne, aké údaje budú poskytované iným organizáciám alebo verejnosti. Systém bude 
navrhnutý tak, aby bolo jednoduché nakonfigurovať poskytovanie údajov podľa legislatívy. Bude otvorený pre 
požiadavky a bude mať moduly na integrácie a poskytovanie dát.  

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) poďakoval zástupcom Ministerstva spravodlivosti SR za ústretový prístup pri 

prerokovaní pripomienok a za snahu zapracovať riešenia, o ktorých sa diskutovalo. Vyjadril tiež, že rezort 

spravodlivosti je lídrom v informatizácii na Slovensku, čo považuje za pozitívny krok. Ďalej zhrnul svoje pripomienky 

do troch hlavných okruhov: 

1. Nárast nákladov - Cena projektu sa zvýšila z pôvodných 5,7 milióna na 9,6 milióna (3. verzia projektu), 
čo považuje za výrazný nárast, ktorý vníma ako rizikový a vyžaduje vysvetlenie. 

2. Popis IT projektu - Projekt je popísaný ako IT projekt, ale chýbajú podrobnosti o stave údajov, vrátane 
papierových spisov. Taktiež chýba plán na migráciu existujúcich papierových spisov do elektronickej 
podoby. 

3. Štruktúra informácií - Po sprístupnení elektronických údajov by bolo potrebné, aby sa z právnych 
rozhodnutí vyťažili a štrukturovali dôležité informácie, ktoré sú pre úrady a ich agendy relevantné. 

S. Vachálková (MS SR) objasnila, že nárast nákladov projektu je spôsobený zahrnutím nových modulov (migračný 
a konsolidačný) a požiadaviek, ktoré neboli pôvodne zahrnuté. Pripomenula, že predtým sa plánovalo, že projekt 
bude vyvíjaný interným tímom, pričom neboli zohľadnené interné pozície, ktoré navyšujú rozpočet tohto projektu. 

Zároveň došlo k zahrnutiu súdov vyššej inštancie. 

R. Lukáč (MS SR) dodal, že niektoré dôvody nárastu nákladov neboli dostatočne vysvetlené a určite sa budú 
dopracovávať.  

L. Jega (EK) uviedol, že EK má pochybnosti ohľadom administratívnych kapacít, keďže informácie 
k administratívnym kapacitám nie sú dostatočne popísané v zámere národného projektu (časť 5. e.). Je potrebné 
podrobnejšie popísať v zámere národného projektu bližšie informácie týkajúce sa existujúcich a plánovaných 
administratívnych kapacít, konkrétne či budú dostatočné a ako sa udržia na Ministerstva spravodlivosti SR.  

R. Lukáč (MS SR) súhlasil a dodal, že sa budú zaoberať každou pripomienkou a budú komunikovať, ak vzniknú 
ďalšie otázky. V projektovej dokumentácii sa nenachádza informácia akým spôsobom chce MS SR riešiť otázku 
administratívnych kapacít. Predmetná oblasť bude dopracovaná v rámci pripomienkového konania.  

Predseda Komisie uviedol, že vznesené pripomienky budú zapracované a vyzval členov Komisie k hlasovaniu 
o postupe pokračovania projektu, a to predložením zámeru národného projektu: „Vybudovanie informačného 
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systému Centralizovaný systém súdneho riadenia“ (žiadateľ MS SR) na hlasovanie formou per rollam na 
najbližšom zasadnutí Komisie. 

Výsledok hlasovania: Komisia schválila spôsob hlasovania o zámere národného projektu: „Vybudovanie 

informačného systému Centralizovaný systém súdneho riadenia (IS CSSR)“ (žiadateľ MS SR) 

prostredníctvom procedúry per rollam. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  29 členov komisie 

za hlasovalo: 29 členov komisie 

proti hlasovalo: 0 členov komisie 

zdržalo sa hlasovania: 0 členov komisie 

nehlasovalo 0 členov komisie 

 
 

4. Prerokovanie a schvaľovanie zámeru národného projektu v rámci Programu Slovensko 2021 – 2027 s 

názvom „Zvyšovanie úrovne odbornosti v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti u 

zamestnancov verejnej správy“ (MIRRI SR) 

 
Priebeh zasadnutia: 

Predseda Komisie uviedol 4. bod programu a odovzdal slovo D. Ďurkechovej a R. Bučkovi zo sekcie 

kybernetickej bezpečnosti MIRRI SR.  

D. Ďurkechová (MIRRI SR) informovala o národnom projekte „Zvyšovanie úrovne odbornosti v oblasti 

kybernetickej a informačnej bezpečnosti u zamestnancov verejnej správy“ (žiadateľ MIRRI SR). Uviedla, že 

hlavným cieľom národného projektu je zvýšenie povedomia, znalostí, praktickej a metodickej pripravenosti na 

kybernetické útoky a hrozby zamestnancov verejnej správy. Zabezpečením širokého spektra vzdelávacích aktivít 

(od všeobecných až po špecializované školenia) zamestnancov verejnej správy na príslušnú úroveň, dôjde k 

zvýšeniu znalosti a zručnosti potrebných na posudzovanie a zvýšenie úrovne kybernetickej a informačnej 

bezpečnosti vo verejnej správe. Realizácia národného projektu sa zabezpečí prostredníctvom hlavnej aktivity 

„Vyškolenie/školenia zamestnancov verejnej správy“. Uvedenou aktivitou sa má dosiahnuť zvýšenie úrovne 

odbornosti v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti vo verejnej správe prostredníctvom školení 

zamestnancov a zabezpečenie špecializovaných školení pre príslušných zamestnancov verejnej správy. Zároveň 

informovala o vyhodnotení doručených pripomienok. Pripomienky, ktoré boli akceptované, boli zapracované v 

rámci zámeru národného projektu. Plánovaný dátum vyhlásenia výzvy je september 2024. Prezentácia 

k predkladanému materiálu sa nachádza v prílohe č. 3. 

Predseda Komisie poďakoval za prezentáciu a otvoril diskusiu. 

Diskusia: 

T. Gregor (Klub 500) sa opýtal, či sa projekt týka výskumu a vývoja?  

M. Kováčiková (MIRRI SR) v reakcií uviedla, že predmetný projekt sa netýka výskumu a vývoja. Projekt je 

zaradený v rámci Priority 1 Veda, výskum a inovácie, pričom digitalizácia je zaradená v rámci opatrenia 1.2.1 

Podpora v oblasti informatizácie a digitálnej transformácie. 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) uviedol, že nespochybňujú potrebu školení v oblasti bezpečnosti, ale k predmetnému 

projektu mali viaceré výhrady. Zároveň sa informoval, pre koho sú školenia určené a či sú školenia určené pre 

veľké množstvo zamestnancov, pričom jeden centrálny dodávateľ urobí školenie pre všetkých zamestnancov. 
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V oblastí školení existuje fungujúci trh, ten sa ale týmto spôsobom (implementáciou prostredníctvom národného 

projektu) pokriví. Preto Slovensko.Digital nevidí dôvod, prečo sa toto opatrenie neimplementuje prostredníctvom 

dopytovej výzvy, ktorá by tento následok eliminovala. Zároveň náklady nie sú podrobne popísané, pričom v projekte 

z predchádzajúceho programového obdobia Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť prevádzky a správy IT 

pre sektor boli náklady bližšie popísané. V podkladoch chýba množstvo informácií, a preto nie je podľa 

Slovensko.Digital správne schváliť predmetný zámer národného projektu. 

R. Bučko (MIRRI SR) odpovedal, že pôvodný projekt Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť prevádzky a 

správy IT pre sektor bol krátkym projektom s trvaním 6 mesiacov. V rámci predloženého zámeru národného 

projektu bol uskutočnený prieskum trhu, jednotková cena bola prepočítaná a boli určené konkrétne školenia. Z viac 

ako 1 000 subjektov bolo doručené vyjadrenie, že ich zamestnanci za posledné 2 roky neabsolvovali ani jedno 

školenie, ktoré je povinné v zmysle zákona. Z tohto dôvodu bol pripravený predmetný projekt, ktorý je zameraný 

na preškolenie zamestnancov čo najširšieho spektra (L1, L2, L3). Cieľom je aby orgány verejnej moci mali prístup 

ku školeným zamestnancov. Čo sa týka verejného obstarávania, uvedené je ešte v riešení. Jednou z možností je, 

že bude 1 centrálny dodávateľ, ktorý by dodával školenia. Ďalšou možnosťou je dynamický nákupný systém. 

Zároveň je v riešení to ako budú prebiehať školenia. MIRRI SR chce školenia rozdeliť tak, aby zamestnanci neboli  

centralizovaní len v bratislavskom kraji, ale aby boli podporené všetky regióny Slovenska. 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) reagoval, že projekt Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť prevádzky a 

správy IT pre sektor by mal zabezpečiť školenia v rámci udržateľnosti projektu a nebolo by potrebné pripraviť nový 

projekt.  

R. Bučko (MIRRI SR) v reakcií uviedol, že projekt Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť prevádzky a 

správy IT pre sektor bol ukončený koncom roka 2023 a má byť realizovaný ešte 5 rokov v rámci udržateľnosti. Je 

špecializovaný na úroveň L3 a neumožňuje školenie na úroveň L1. Preto je snahou predloženého projektu zamerať 

sa a zabezpečiť školenie pre čo najväčší okruh zamestnancov, a to aj po ukončení projektu. Cieľom projektu je 

podporiť orgány verejnej moci vo zvyšovaní úrovne kybernetickej bezpečnosti. Jedná sa o podporu nižších úrovní 

zamestnancov zodpovedných za kybernetickú bezpečnosť. 

K. Lešková (ZMOS) uviedla, že vítajú danú aktivitu ohľadom školenia zamestnancov v území. V prípade otázky, 

či túto aktivitu má zabezpečovať štát alebo si to obce majú zastrešovať sami prostredníctvom dopytových výziev, 

je zrejmé, že táto oblasť nepredstavuje pre obce najvyššiu prioritu. Záujem územia je, ale kapacity na zabezpečenie 

a organizovanie nie sú. Ak štát chce mať zabezpečené dáta a mať vhodnú úroveň kybernetickej bezpečnosti aj v 

území, musí táto aktivita byť vedená centralizovane.   

Predseda Komisie v reakcií na Slovensko.Digital uviedol, že implementácia cez dopytovo-orientované výzvy v 

územiach nie je možná, pričom hrozí riziko spolufinancovania zo strany území. Primárne je uvedené potrebné riešiť 

centrálnym obstarávaním. 

E. Kusyová (Únia miest Slovenska) doplnila, že projekt predpokladá zapojenie 200 verejných inštitúcií, pričom je 

omnoho vyšší počet malých verejných inštitúcií, rádovo niekoľko tisíc, ktoré by potrebovali základné zabezpečenie. 

Zdôraznila, že mnohé menšie inštitúcie nemali kapacity na adekvátne vyhodnocovanie bezpečnostných projektov 

a opýtala sa na možnosť riešenia projektu kybernetickej bezpečnosti aj pre tieto inštitúcie. 

M. Kováčiková (MIRRI SR) informovala, že predmetom budúceho rokovania Komisie bude projekt DEUSu, ktorý 

bude riešiť kybernetickú bezpečnosť pre obce do 6 000 obyvateľov, konkrétny názov Podpora v oblasti KIB pre 

samosprávy SR do 6 000 obyvateľov.  

T. Gregor (Klub 500) vyjadril nespokojnosť s prístupom k verejným zdrojom a navrhol prehodnotiť efektivitu a 

hospodárnosť v rámci verejných projektov a školení. 

Predseda Komisie uviedol, že rozumie obavám podnikateľskej sféry a poznamenal, že ministerstvá spolupracujú 

na centralizácii určitých výkonov v území, aby sa zvýšila efektivita a znížili náklady. 
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K. Lešková (ZMOS) súhlasila, že digitalizácia je cesta k úsporám v rámci verejnej správy, ale pripomenula, že ak 
malé obce potrebujú pomoc, tak to rieši samospráva. 

T. Gregor (Klub 500) reagoval, že zjednotenie výkonu územnej samosprávy je možné, ako to spravilo napr.  

Rakúsko. Zdôraznil, že je potrebné vytvárať zdroje a zamerať sa na podporu vedy, výskumu a inovácií. 

Predseda Komisie poukázal na to, že táto Komisia má vo svojom portfóliu aj digitalizáciu verejnej správy, pričom 
zdroje musia byť vynaložené efektívne a účelne, a zamestnanci vyškolení v rámci predkladaného národného 
projektu budú poskytovať pridanú hodnotu. 

Ľ. Illek (Slovensko.Digital) povedal, že projekt Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť prevádzky a správy 

IT pre sektor bol detailne rozpísaný projekt a v aktuálnom projekte je neefektívne vynaložiť peniaze na ďalšie 

školenia. 

M. Kováčiková (MIRRI SR) reagovala, že alokácia projektu Výcvikové a školiace stredisko pre bezpečnosť 
prevádzky a správy IT pre sektor nebola vyčerpaná stopercentne a niektoré školenia budú realizované v rámci 
udržateľnosti projektu. Zároveň v projekte nešlo len o školenia, ale aj o vybavenosť. 

Predseda Komisie vyzval členov Komisie k hlasovaniu schvaľovania o zámere národného projektu: „Zvyšovanie 
úrovne odbornosti v oblasti kybernetickej a informačnej bezpečnosti u zamestnancov verejnej správy“ 
(žiadateľ MIRRI SR). 
 

Výsledok hlasovania: Komisia schválila zámer národného projektu: „Zvyšovanie úrovne odbornosti v oblasti 

kybernetickej a informačnej bezpečnosti u zamestnancov verejnej správy“. 

 

Na hlasovaní sa zúčastnilo:  29 členov komisie 

za hlasovalo: 23 členov komisie 

proti hlasovalo: 3 členovia komisie 

zdržalo sa hlasovania: 3 členovia komisie 

nehlasovalo 0 členov komisie 

 

 

5. Rôzne 

 
Priebeh zasadnutia:  
 
Predseda Komisie uviedol, že v bode Rôzne poskytnú zástupcovia RO a SO informáciu o celkovom stave 
implementácie Programu Slovensko za cieľ politiky 1. V rámci zhrnutia stavu implementácie Programu Slovensko 
predseda Komisie konštatoval neuspokojivý výkon. Celý program má vo výzvach aktuálne len 44,98% alokácie 
(157 vyhlásených výziev v hodnote 5 665 195 169 EUR), kým stav kontrahovania je len na úrovni 21,49% celkovej 
alokácie (522 zazmluvnených projektov v hodnote 2 705 840 980 EUR). Na národnej úrovni aktuálne čerpanie 
predstavuje len 3,02% celkovej alokácie (632 platieb vyplatených prijímateľom, 380 419 702 EUR). Predseda 
Komisie zároveň upozornil, že na EK zatiaľ neodišla ani jedna žiadosť o platbu, pričom v termíne do 31.12.2025 je 
Slovensko zaviazané predložiť na EK žiadosti o platbu za viac ako 1,5 mld. EUR. Aktuálny stav implementácie 
cieľa politiky 1 je rovnako neuspokojivý. Vo výzvach sa nachádza len 24,79% alokácie cieľa, kým kontrahovanie je 
na úrovni 12,51% alokácie cieľa a čerpanie prostriedkov vyplatené prijímateľom predstavuje len 0,05% alokácie 
CP1. Vzhľadom na aktuálny stav implementácie programu, sa MIRRI SR ako riadiaci orgán snaží vyvíjať 
dostatočný tlak na jednotlivé sprostredkovateľské orgány za účelom zrýchlenia implementácie. Predseda Komisie 
zároveň uviedol, že 9.7.2024 bolo na rokovaní vlády SR prijaté uznesenie, na základe ktorého v prípade 
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nedodržania plánovaného vyhlasovania výziev či kontrahovania na rok 2024 zo strany SO, dôjde k aplikácií 
reparačných opatrení. Tieto opatrenia budú následne zohľadnené v roku 2025 pri revízii Programu Slovensko.  
Stav implementácie za jednotlivé sprostredkovateľské orgány a implementačné sekcie boli predstavené 
prezentujúcimi v nasledovnom poradí: p. Miriam Kováčiková za MIRRI SR - sekcia implementácie projektov 
informatizácie, p. Valéria Valachovičová za MIRRI SR – sekcia implementácie Programu Slovensko, p. Edmund 
Škorvaga za MH SR, p. Ľubomír Grznárik za MŠVVaM SR, p. Ladislav Reimann za MZ SR. Podrobnejšie 
informácie o stave implementácie cieľa politiky 1 ako aj za jednotlivé SO sa nachádzajú v prezentácii v prílohe č. 
3. 

 
 Aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021 - 2027 - v gescii sekcie implementácie 

projektov informatizácie 

M. Kováčiková (MIRRI SR) informovala o aktuálnom stave Programu Slovensko 2021 - 2027 v gescii sekcie 

implementácie projektov informatizácie. K dátumu zasadnutia Komisie boli vyhlásené výzvy v alokácii za takmer 

140 miliónov EUR. Predstavila celkový prehľad alokácie vyhlásených a plánovaných výziev, vrátane rozdelenia 

alokácie za menej rozvinutý a viac rozvinutý región. MIRRI SR plánuje vyhlásenie ďalších výziev v alokácii za 

takmer 338 miliónov EUR za všetky opatrenia, vrátane broadbandu, čo je jediné opatrenie v rámci IT, ktoré ešte 

aktuálne nemá čerpanie ani vyhlásenú žiadnu výzvu. Úroveň kontrahovania je aktuálne veľmi nízka, 16,73 milióna 

EUR. Aktuálne sú kontrahované národné projekty, ktoré boli schválené na tejto Komisii. 

K dátumu zasadnutia Komisie MIRRI SR za oblasť informatizácie vyhlásilo 22 výziev, z toho 2 výzvy boli vyhlásené 

pre projekty integrovaných územných investícií. Všetky výzvy, ktorých vyhlásenie bolo plánované v 2. kvartáli 2024 

v zmysle harmonogramu plánovaných výziev boli vyhlásené, t.j. harmonogram bol splnený na 100%. Plánované 

výzvy sú v alokácii 338 miliónov EUR, čo je kombinácia národných aj dopytovo-orientovaných projektov. 

V prípade zámerov národných projektov, ktoré boli predmetom schvaľovania Komisie, boli za vyhlásené všetky. V 

procese hodnotenia sú projekty Ministerstva vnútra SR, konkrétne projekt Rozšírenie pilotného projektu SmartHUB 

na ďalšie pracoviská MV SR a Bezpečnostné, monitorovacie a certifikačné centrum - projekt PFA. Ostatné národné 

projekty majú už podpísanú zmluvu o poskytnutí NFP a implementujú sa alebo sú vo fáze prípravy zmluvy o 

poskytnutí NFP, resp. majú vydané rozhodnutia o schválení žiadosti o NFP. Nárast kontrahovania sa preto očakáva 

na konci roka 2024. 

V rámci dopytovo-orientovaných projektov výziev, je evidovaný enormný záujem o výzvy na kybernetickú 

bezpečnosť, vzhľadom na rôzne kybernetické útoky je to prioritná téma pre všetkých. 

Generálna riaditeľka následne informovala, že na plánované zasadnutie Komisie v októbri 2024, bude predložený 

na schvaľovanie zámer národného projektu Ministerstva dopravy SR (Elektronický národný register informácií 

dopravy - eNRI DOP), projekt DEUSu na podporu kybernetickej bezpečnosti pre samosprávy (Podpora v oblasti 

KIB pre samosprávy SR do 6000 obyvateľov), projekt  MIRRI SR na sociálne vylúčené oblasti v rámci broadbandu 

(Sociálne vouchre) a projekt NASESu (Rozšírenie služieb poskytovaných vládnou sieťou GOVNET o nové 

funkcionality). 

Doplnila informáciu, že každý projekt zaradený na Komisiu má vydané kladné stanovisko sekcie informačných 

technológií verejnej správy MIRRI SR podľa Vyhlášky MIRRI SR č. 401/2023 Z. z. o riadení projektov a zmenových 

požiadaviek v prevádzke informačných technológií verejnej správy. Uvedenému predchádza verejné 

pripomienkovanie a verejný hearing. Členovia Komisie majú možnosť každý projekt pripomienkovať mimo 

štandardného pripomienkovania, ktoré prebieha v rámci Komisie. 

 Aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021 - 2027 - v gescii sekcií implementácie 
Programu Slovensko 

 

V. Valachovičová (MIRRI SR) uviedla, že pripravujú iba jednu výzvu cez  mechanizmus IUI, čo znamená, že sú 

oprávnené len tie projekty, ktorých projektové zámery boli schválené v území.  
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 Aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021 – 2027 – MH SR  
E. Škorvaga (MH SR) okrem informácií uvedených v prezentácií uviedol v súvislosti s finančnými nástrojmi, že 
aktuálne dochádza k prehodnocovaniu finančných nástrojov, kde téma sa stala viac politická. Uvidel, že na 
najbližších zasadnutiach budú mať viac informácií. Na 3 kvartál očakávajú vyhlásenie ďalších výziev, ktoré sú 
v harmonograme na tento rok 2024. 
 

 Aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021 – 2027 – MŠVVaM SR  
 

Ľ. Grznárik (MŠVVaM SR)  okrem informácií uvedených v prezentácií uviedol, že ešte koncom júna 2024 bol 
okrúhly stôl k strategického výskumu, kde získali posledné podnety, ktoré zapracovali do výzvy, následne 
upravovali ešte prílohu, kde čakali na zjednodušené vykazovania z MF SR. Uviedol, že v auguste 2024 pošlú výzvu 
na pripomienky partnerom. Ostatné výzvy uvedené v prezentácií sú v štádiu prípravy. V rámci národných projektov 
uviedol, že v súvislosti s projektom k prístupu k elektrickým informačným zdrojom, by mala byť zmluva podpísaná 
v priebehu najbližších týždňov. Pri projekte SAV uviedol, že je predmetom pripomienkovania v inštitúciách. 
Predpokladajú vyhlásenie výzvy v priebehu augusta, najneskôr v septembri 2024. Pri pripravovaných zámeroch sú 
termíny poposúvané. Prebieha odborná diskusia a následne sa uvidí, ako sa upravia. 
 

 Aktuálny stav implementácie Programu Slovensko 2021 – 2027 – MZ SR 
L. Reimann (MZ SR) uviedol, že na MZ SR vznikla nová sekcia od 1.6 v rámci organizačných zmien na MZ SR.  
Uzatvárajú sa technické výzvy pre fázované projekty biobánk. Uzatvorili diskusiu so zúčastnenými stranami. 
Vznikol z toho harmonogram so 7 výzvami, z toho 4 výzvy chystajú tento rok. Momentálne prebieha 
pripomienkovanie nových hodnotiacich kritérií.   
 
 
Diskusia: 
 
T. Gregor (Klub 500) požiadal o objasnenie, či prezentované výzvy za všetky SO, ktorých vyhlásenie je plánované, 
zabezpečia naplnenie cieľov, ku ktorým sa Slovenská republika v rámci čerpania zaviazala. Prípadne, či v rámci 
programu alebo aspoň cieľa politiky 1 existuje plán, aké výzvy a opatrenia sú kľúčové na naplnenia záväzných 
cieľov krajiny. 
 
L. Jega (EK) znova poukázal na slabý výkon implementácie Programu Slovensko odzrkadlený v prezentovaných 
štatistikách. Zodpovedné slovenské orgány musia čo najskôr zrýchliť implementáciu, pretože už nie je priestor na 
ďalšie omeškania, vrátane rokovaní o možných zmenách programu, ktoré len prispievajú k ďalšiemu meškaniu. 
Aktuálny stav kontrahovania po dvoch rokoch od schválenia programu len zvýrazňuje omeškanie v implementácii. 
 
Predseda Komisie v reakcii uviedol, že zámerom MIRRI SR je maximálne zrýchliť implementáciu programu 
v súčasnom nastavení a nastavených cieľoch. V prípade zlyhania vyhlásených výziev a ich následnej 
implementácií je cieľom pripraviť aj alternatívne opatrenia a riešenia. Niektoré rezorty už uvažujú aj o takýchto 
alternatívach v prípade zlyhania implementácie v zmysle aktuálnych plánov.  
 
M. Vážny (zástupca občianskej spoločnosti – Sociofórum) v reakcii na pripravované výskumno-vývojové výzvy 
zo strany MŠVVaM SR a MH SR uvítal okrúhly stôl, ktorý prebehol 24.6.2024. Zároveň však poukázal na absenciu 
pozvánky pre viacerých členov Komisie, pričom takáto situácia nebola dovtedy bežnou praxou zo strany 
ministerstiev. Tieto výzvy prinášali v predchádzajúcich programových obdobiach viaceré problémy, preto je 
potrebné zachovať spoluprácu a diskusiu naprieč všetkými kľúčovými partnermi.  
 
Predseda Komisie súhlasil s potrebou participatívnej prípravy výzvy na zabezpečenie efektívnej implementácie 
jednotlivých výziev. 
 
T. Gregor (Klub 500) sa zaujímal o konkrétnu hodnotu cieľu čerpania, ktoré v rámci programu ale aj CP1 musí 
Slovensko naplniť do roku 2025. 
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Predseda Komisie reagoval, že do konca roka 2025 je za celý program potrebné dosiahnuť čerpanie v hodnote 
1,5 mld. EUR. Zároveň prisľúbil, že členom Komisie bude zaslaná informácia o cieľoch kontrahovania a čerpania 
za jednotlivé SO pre roky 2025 a 2026.  
 
E. Kusyová (Únia miest Slovenska) uviedla, že v rámci pripravovaných výziev v gescii MŠVVaM SR, za územia 
chýba podpora škôl pokiaľ sa jedná o elektronickú komunikáciu, vrátane eGovernmentu (najmä vydávanie 
rozhodnutí). Vzhľadom na túto situáciu, sa zaujímala o možných plánoch podpory tejto oblasti pre školy/inštitúcie, 
ktoré sú v postavení orgánov verejnej moci. 
 
Ľ. Grznárik (MŠVVaM SR) upresnil, že spomínaná oblasť je súčasťou digitalizácie, ktorá je v gescii MIRRI SR. 
 
Predseda Komisie doplnil, že predmetná otázka je agendou vecnej sekcie informatizácie verejnej správy (SITVS) 
na MIRRI SR. Jedná sa o technický a súčasne legislatívny problém. Tento dotaz bude posunutý na vecne príslušnú 
sekciu. 
 
M. Ištván (PPP) uviedol, že v rámci pôvodne plánovaných 3 zámerov národných projektov, ktoré mali byť 
schvaľované na predmetnom zasadnutí Komisie, sa pred schvaľovaním neuskutočnil žiaden verejný hearing. 
Napriek tomu, že v minulosti to bolo dobrou praxou. Vyzval preto RO a SO na zachovanie tejto dobrej praxe aj 
v tomto programovom období, a to za účelom zachovania transparentného participatívneho prístupu. 
 
M. Kováčiková (MIRRI SR) reagovala, že projekty predkladané na zasadnutie Komisie boli v špecifickom stave 
rozpracovanosti. Ministerstvá pri takýchto typoch projektu postupujú podľa vyhlášky č. 401/2023 Z. z.. V prípade 
projektu MS SR sa jedná o projekt, kde stanovisko SITVS bolo vydané vopred. Projekt je aktuálne financovaný 
z Plánu obnovy a odolnosti SR, a po jeho revízií bude tento projekt prenesený do Programu Slovensko, preto ako 
už bolo vysvetlené dochádzalo k zmenám v projekte. V prípade projektu MD SR, došlo k zmenám projektu a na 
základe zváženia a vzájomnej dohody s MIRRI SR, je potrebné spustiť ešte jedno kolo i verejného hearingu. Všetky 
národné projekty prezentované za sekciu implementácie projektov informatizácie v rámci bodu „rôzne“ sú novými 
projektami. Dokumentácia sa aktuálne pripravuje a súčasťou bude aj verejný hearing.  
 

 Informácia Komisie k metodike zjednodušeného vykazovania výdavkov podľa čl. 94 nariadenia 
Európskeho parlamentu a Rady (EÚ) 2021/1060 – jednotkový náklad pre výskumno-vývojové 
projekty/výskumno-vývojovú časť projektu v rámci programu Slovensko 2021 – 2027 

V bode „Rôzne“ boli členovia Komisie informovaní o metodike zjednodušeného vykazovania výdavkov . Informácia 

k dotknutému materiálu bola predstavená p. R. Klindom (MIRRI SR - RO). Prezentácia sa nachádza v prílohe č. 

3. 

 

 
6. Záver 

Predseda Komisie poďakoval všetkým za účasť na 9. zasadnutí Komisie a ukončil rokovanie. Účastníkov 
zasadnutia informoval, že v rámci mesiaca august 2024 bude prebiehať per rollam zasadnutie Komisie pri MV pre 
cieľ politiky 1. Najbližšie fyzické zasadnutie Komisie sa predbežne uskutoční 14.10.2024. 

 

Meno Funkcia Dátum Podpis 

Barbora Beňová 
tajomníčka 

Komisie 

 V.r. 

Lenka Melicherčíková 
overovateľ 

Komisie 

 V.r. 

Ladislav Šimko 
predseda 
Komisie 

 V.r. 
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Použité skratky: 

 

AK 

APZD SR 

AZZZ SR  

CP  

CVTI 

DEUS 

DG EMPL 

DG Regio 

EFRR 

Administratívne kapacity 

Asociácia priemyselných zväzov a dopravy 

Asociácia zamestnávateľských zväzov a združení SR 

cieľ politiky 

Centrum vedecko-technických informácií Slovenskej republiky 

DataCentrum elektronizácie územnej samosprávy Slovensko 

DG Employment 

DG Refional and Urban Policy 

Európsky fond regionálneho rozvoja 

EK Európska komisia 

ERDF 

ESF 

The European Regional Development Fund 

Európsky sociálny fond 

FST Fond spravodlivej transformácie 

HaVK  hodnotiace a výberové kritériá 

IS CSSR 

IÚI  

IÚS 

IÚR 

MIP 

MV 

Informačný systém – Centralizovaný systém súdneho riadenia 

integrované územné investície  

integrované územné stratégie 

integrovaný územný rozvoj 

medzisektorové inovačné partnerstvá 

Monitorovací výbor pre Program Slovensko 2021  –  2027 

MD SR 

MF SR 

Ministerstvo dopravy SR 

Ministerstvo financií SR 

MH SR Ministerstvo hospodárstva SR 

MIRRI SR   Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie Slovenskej republiky 

MPSVR SR Ministerstvo práce, sociálnych vecí a rodiny SR 

MSP 

MŠVVaM SR 

Malé a stredné podniky 

Ministerstvo školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR 

MV SR Ministerstvo vnútra SR 

MZ SR Ministerstvo zdravotníctva SR 

MŽP SR 

NASES 

NBÚ 

NFP 

NIKA 

NP 

OZE 

PMÚ 

PO 

POO 

PPP 

Ministerstvo životného prostredia SR 

Národná agentúra pre sieťové a elektronické služby 

Národný bezpečnostný úrad 

nenávratný finančný príspevok 

Národná implementačná a koordinačná autorita 

národný projekt 

obnoviteľné zdroje energie 

Protimonopolný úrad SR 

Programové obdobie 

Plán obnovy a odolnosti 

podmienky poskytnutia príspevku 

P SK 

RIS3 2021+ 

RO 

Program Slovensko 2021 – 2027 

Stratégia výskumu a inovácií pre inteligentnú špecializáciu SR 2021 – 2027 

Riadiaci orgán 
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RÚZ 

SAMP 

Republiková únia zamestnávateľov 

Slovenská asociácia malých a stredných podnikov a živnostníkov 

SAV Slovenska akadémia vied 

SIEA 

SIH 

SO  

Slovenská inovačná a energetická agentúra 

Slovak Investment Holding 

sprostredkovateľský orgán 

SOPK 

SR  

ŠP 

ŠT 

ŠÚ SR 

Slovenská obchodná a priemyselná komora 

Slovenská republika 

štátna pomoc 

štátny tajomník 

Štatistický úrad Slovenskej republiky 

TP  

UMR 

ÚMS 

ÚV SR 

technická pomoc 

udržateľný mestský rozvoj 

Únia miest Slovenska 

Úrad vlády Slovenskej republiky 

ÚSVRK SR 

ÚSVROS 

ÚVO 

VŠ 

VV 

VVaI 

ZMOS 

ZPVVO 

ŽoNFP 

Úrad splnomocnenca vlády Slovenskej republiky pre rómske komunity 

Úrad splnomocnenca vlády Slovenskej republiky pre rozvoj občianskej spoločnosti 

Úrad pre verejné obstarávanie 

vysoké školy 

výskum a vývoj/vedecko-výskumné 

veda, výskum a inovácie 

Združenie miest a obcí Slovenska 

Zväz priemyselných výskumných a vývojových organizácií 

žiadosť o nenávratný finančný príspevok 

 


